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PROTOKÓŁ Nr XXIX/2020 
z sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie 

z dnia 6 maja 2020 roku. 

Ad.pkt.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej otworzył XXIX w bieżącej kadencji obrady sesji Rady 

Miejskiej w Stąporkowie. 

Na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 14 radnych w obradach udział bierze  

14 radnych, co zgodnie z ustawą czyni radę zdolną do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał radnych oraz  panią Wiceburmistrz Stąporkowa Renatę Sidor. 

W związku z obowiązującymi przepisami Rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 

2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych  i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE RODO a także art.20 ust.1b ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym  

(t.j. Dz. U. z 2020 r. poz.713) poinformował, iż obrady sesji są nagrywane oraz transmitowane na żywo. 

Lista obecności radnych zostaje załączona do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.2.Przyjęcie porządku obrad sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że do Rady Miejskiej wpłynęły wnioski Burmistrza 

Stąporkowa o wprowadzenie do porządku obrad XXIX sesji następujących projektów uchwał: 

− projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Stąporków pn. „Aktualizacja programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Stąporków do 2032 roku”, 

− projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Niekłań Wielki 

stanowiących własność Gminy Stąporków, 

− projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji do punktu 10 ppkt f) projektu uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stąporków pn. „Aktualizacja programu usuwania 

wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy Stąporków do 2032 roku”. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przedmiotowy wniosek przyjęła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji do punktu 10 ppkt g) projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych  

w miejscowości Niekłań Wielki stanowiących własność Gminy Stąporków. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przedmiotowy wniosek przyjęła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

sesji do punktu 10 ppkt h) projektu uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przedmiotowy wniosek przyjęła.  

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt porządku obrad XXIX sesji, który po naniesionych 

zmianach przedstawiał się w następujący sposób: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XXVII i XXVIII sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 
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6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Stąporkowie za rok 2019 i przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2019 r. 

9. Informacja Burmistrza w sprawie przyznania jednorazowego stypendium sportowego oraz nagrody 

pieniężnej dla zawodników z gminy Stąporków zrzeszonych w Skarżyskim Klubie Sportów Walki 

”Kyokushine- Karate” za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym.  

10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej  

w miejscowości Smarków, 

b) zmiany uchwały Nr XV/96/2019 z dnia 26 sierpnia 2019 roku w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację w 2020 roku zadania pn: Przebudowa drogi 

powiatowej Nr 0450T Stąporków-Hucisko-Krasna-Mniów-Węgrzynów-Borki-Kuźniaki-Ruda 

Strawczyńska w km 0+040 -  0+600, w km  - 6+051 - 7+097 i w km 8+821-10+700 na łącznej 

długości 3,485 km,  

c) zaniechania realizacji przedsięwzięcia, 

d) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stąporków na lata 2020-2032, 

e) zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2020 rok, 

f) przyjęcia aktualizacji programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Stąporków pn. „Aktualizacja programu usuwania wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Stąporków do 2032 roku”, 

g) sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Niekłań Wielki stanowiących własność 

Gminy Stąporków, 

h) odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy dzierżawy. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji.  

W związku z brakiem pytań i uwag do odczytanego projektu porządku obrad XXIX sesji 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła porządek obrad XXIX sesji. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.3. Przyjęcie protokołu z XXVII i XXVIII sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż projekty protokołów z poprzednich sesji zostały 

przesłane radnym drogą elektroniczną oraz wyłożone w biurze Rady Miejskiej. 

W głosowaniu jawnym protokół XXVII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

W głosowaniu jawnym protokół XXVIII sesji Rady Miejskiej w Stąporkowie został przyjęty przez 

radnych jednogłośnie 14 głosami „za”. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.4. Informacja Przewodniczącego o działaniach między sesjami. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej  Krzysztof Chrzan odczytał informację Przewodniczącego  

o działaniach między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.5. Informacja Burmistrza o działalności międzysesyjnej. 

Wiceburmistrz Stąporkowa Renata Sidor odczytała informację Burmistrza o działalności 

międzysesyjnej, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Łukasz Świerczyński zapytał, jakich zmian dokonano zarządzeniem Burmistrza Stąporkowa  

w sprawie zmian w Regulaminie Organizacyjnym Urzędu Miejskiego w Stąporkowie. 

Wiceburmistrz Stąporkowa Renata Sidor wyjaśniła, że zmiany wiążą się z powołaniem Zastępcy 

Burmistrza Stąporkowa. 
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Ad.pkt.6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że radni są w posiadaniu sprawozdania, które było także 

przedmiotem analizy Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Stąporkowie w dniu 24 kwietnia  

br. Poinformował, że dokument został pozytywnie zaopiniowany. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał je pod głosowanie.  

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z realizacji 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii za 2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  

w Stąporkowie za rok 2019 i przedstawienie potrzeb w zakresie pomocy społecznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał je pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z działalności 

Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Stąporkowie za rok 2019 i przedstawienie potrzeb 

w zakresie pomocy społecznej, które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.8. Przyjęcie sprawozdania z realizacji Programu współpracy Gminy Stąporków  

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami na 2019 r. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni są w posiadaniu przedmiotowego 

sprawozdania. 

W związku z brakiem uwag i pytań poddał je pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie z realizacji 

Programu współpracy Gminy Stąporków z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami  

na 2019 r., które stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.9. Informacja Burmistrza w sprawie przyznania jednorazowego stypendium sportowego 

oraz nagrody pieniężnej dla zawodników z gminy Stąporków zrzeszonych w Skarżyskim Klubie 

Sportów Walki ”Kyokushine- Karate” za wysokie wyniki we współzawodnictwie sportowym. 

Wiceburmistrz Stąporkowa Renata Sidor odczytała informację Burmistrza w sprawie przyznania 

jednorazowego stypendium sportowego oraz nagrody pieniężnej dla zawodników z gminy Stąporków 

zrzeszonych w Skarżyskim Klubie Sportów Walki ”Kyokushine- Karate” za wysokie wyniki  

we współzawodnictwie sportowym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.pkt.10. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż wszystkie projekty uchwał pozytywnie zaopiniowane 

co do zgodności z prawem zostały omówione na posiedzeniu wspólnym komisji Rady Miejskiej  

i ponieważ radni mają je przed sobą, nie zachodzi potrzeba odczytywania. 

Ad.pkt.10.ppkt.a) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej w miejscowości Smarków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 13 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 1 głos 

podjęła uchwałę Nr XXIX/164/2020 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie prawa użytkowania 

wieczystego nieruchomości położonej  w miejscowości Smarków, która stanowi integralną część 

niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 
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Ad.pkt.10.ppkt.b) Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XV/96/2019 z dnia 26 sierpnia 

2019 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację  

w 2020 roku zadania pn: Przebudowa drogi powiatowej Nr 0450T Stąporków-Hucisko-Krasna-

Mniów-Węgrzynów-Borki-Kuźniaki-Ruda Strawczyńska w km 0+040 -  0+600, w km  - 6+051 - 

7+097 i w km 8+821-10+700 na łącznej długości 3,485 km. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXIX/165/2020 w sprawie zmiany uchwały Nr XV/96/2019 z dnia 26 sierpnia 2019 roku  

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Koneckiemu na realizację w 2020 roku 

zadania pn: Przebudowa drogi powiatowej Nr 0450T Stąporków-Hucisko-Krasna-Mniów-

Węgrzynów-Borki-Kuźniaki-Ruda Strawczyńska w km 0+040 -  0+600, w km  - 6+051 - 7+097  

i w km 8+821-10+700 na łącznej długości 3,485 km, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 
W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10.ppkt.c) Projekt uchwały w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 8 głosów 

przeciw- 4 głosów 

wstrzymało się- 2 głosy 

podjęła uchwałę Nr XXIX/166/2020 w sprawie zaniechania realizacji przedsięwzięcia, która stanowi 

integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10.ppkt.d) Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2020-2032. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Poinformował, że w związku z tym, iż w jednym projekcie uchwały 

proponuje się dokonać wielu zmian budżetowych postanawia wstrzymać się od głosowania. Wyjaśnił, 

że nie wie, jakie stanowisko zająć wobec procedowanej uchwały, gdyż wszystkie zadania zarówno 

bardzo ważne dla gminy, jak i mniej ważne ujęte zostały w jednym projekcie. Radny Edward Mazur 

przypomniał, że pomimo tego, iż wielokrotnie apelował i prosił, aby zadania, szczególnie  

te ważniejsze rozdzielać, niestety nie jest to wykonywane przez co głosowanie jest trudne. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 5 głosów 

podjęła uchwałę Nr XXIX/167/2020 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Stąporków na lata 2020-2032, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10.ppkt.e) Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2020 rok. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym: 

za- 9 głosów 

przeciw- 0 głosów 

wstrzymało się- 5 głosów 

podjęła uchwałę Nr XXIX/168/2020 w sprawie zmian w budżecie Gminy Stąporków na 2020 rok, 

która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 
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Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10.ppkt.f) Projekt uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Stąporków pn. „Aktualizacja programu usuwania wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Stąporków do 2032 roku”. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXIX/169/2020 w sprawie przyjęcia aktualizacji programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Stąporków pn. „Aktualizacja programu usuwania wyrobów zawierających 

azbest z terenu Gminy Stąporków do 2032 roku”, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10.ppkt.g) Projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych  

w miejscowości Niekłań Wielki stanowiących własność Gminy Stąporków. 

W związku z brakiem pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady Miejskiej 

poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXIX/172/2020 w sprawie sprzedaży nieruchomości położonych w miejscowości Niekłań 

Wielki stanowiących własność Gminy Stąporków, która stanowi integralną część niniejszego 

protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.10.ppkt.h) Projekt uchwały w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu 

zawarcia umowy dzierżawy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Miejskiej 

wpracowano stanowisko, aby przychylić się do propozycji wnioskodawcy i wyrazić zgodę na oddanie 

przedmiotu dzierżawy na okres 15 lat. 

Głos zabrał radny Edward Mazur. Poprosił, aby do przedmiotowej uchwały dodać punkt, że oddanie 

przedmiotu dzierżawy nastąpi na takich samych warunkach, jak dotychczas, czyli potrzebujący 

mieszkańcy gminy Stąporków będą mogli przebywać w ośrodku nieodpłatnie. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że nie zachodzi potrzeba zmiany treści uchwały i poprosił, 

aby zaproponowany przez radnego Edwarda Mazura zapis zawrzeć w umowie z Akademią Innowacji 

Społecznych a kopię opracowanego dokumentu dostarczyć do biura Rady Miejskiej. 

W związku z brakiem dalszych pytań i uwag do powyższego projektu uchwały Przewodniczący Rady 

Miejskiej poddał go pod głosowanie. 

Rada Miejska w głosowaniu jawnym jednogłośnie 14 głosami „za” podjęła uchwałę  

Nr XXIX/171/2020 w sprawie odstąpienia od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umowy 

dzierżawy, która stanowi integralną część niniejszego protokołu. 

W głosowaniu wzięło udział 14 radnych. 

Imienny wykaz głosowania zostaje załączony do niniejszego protokołu i stanowi jego integralną część. 

Ad.pkt.11. Sprawy różne. 

Głos w dyskusji zabrali: 

Radny Edward Mazur powiedział, że mieszkańcy gminy Stąporków zgłaszają się do radnych, m.in. 

do niego oraz radnego Tomasza Kurcbarta z prośbą o interwencję w sprawie zakupu przez gminę wozu 

do odbioru nieczystości o mniejszych gabarytach, gdyż szambiarki będące w posiadaniu ZGKiM nie 

mieszczą się na wąskich działkach. Poinformował, że z tych posesji nie są odbierane przez gminę ścieki, 

a właściciele kierowani są do Końskich, gdzie taki wóz jest dostępny. Radny Edward Mazur 

przypomniał także o trwającym problemie mieszkańców ulic Jana Pawła II oraz 1000-lecia, gdzie  

na skrzyżowaniu zlokalizowana jest studzienka kanalizacyjna, która nie spełnia swojej funkcji, gdyż 

jest zepsuta i zapadnięta. Radny Edward Mazur powiedział, że wielokrotnie prosił o usunięcie problemu 

i składał w tej sprawie wniosek budżetowy, ale bez efektów. Podkreślił, że jeżeli gmina w tej kwestii  

w dalszym ciągu nie podejmie stosownych działań to mieszkańcy będą pozbawieni możliwości 

korzystania z urządzeń sanitarnych.  
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Radna Elżbieta Kołodziej w imieniu wszystkich mieszkańców okolicznych miejscowości poprosiła  

o interwencję u lokalnych przewoźników w sprawie przywrócenia rozkładów jazdy busów kursowych 

m.in. w soboty. Uzasadniła, że wiele osób powróciło już do pracy i nie mają czym do niej dojechać. 

Dodała, że także w tygodniu mieszkańcy dojeżdżający do Stąporkowa są zmuszeni długo czekać  

na środek lokomocji, gdyż, np. przyjeżdżają o godz. 700 a kurs powrotny jest dopiero o godz. 1300. 

Radna Ewa Jankiewicz poprosiła o odpowiedź na wniosek mieszkańców Duraczowa w sprawie 

czterech lamp ulicznych, który składała kilka tygodni wcześniej. 

Wiceburmistrz Stąporkowa Renata Sidor odpowiedziała, że sprawa najprawdopodobniej została 

przekazana do Wydziału NRI tut. Urzędu i zajmie się nią po obradach sesji. 

Radny Łukasz Świerczyński poprosił o dokończenie chodnika przy placu zabaw na ul.1000-lecia  

w Stąporkowie. Zainterweniował także w sprawie złego stanu drogi ułożonej z płyt betonowych,  

która biegnie od ul. Słowackiego. Powiedział, że nawet wykonanie doraźnego remontu w postaci 

wycięcia wystających prętów zbrojeniowych będzie w tej sytuacji zadowalające. 

Radny Zbigniew Wiśniewski w związku z licznymi pytaniami mieszkańców zapytał, czy została 

zawarta umowa na najem powierzchni w budynku przychodni w Stąporkowie z przeznaczeniem  

na wykonywanie usług medycznych przez prywatny podmiot. Przypomniał, że uchwałą  

Nr XXVI/156/2020 Rady Miejskiej w  Stąporkowie z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie wyrażenia zgody 

na najem nieruchomości stanowiącej własność Gminy Stąporków będącej w użytkowaniu 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Stąporkowie wyrażono zgodę na najem  

pomieszczeń. Radny Zbigniew Wiśniewski powiedział, że w dniu dzisiejszym miało odbyć się także 

spotkanie komisji konkursowej powołanej w celu wyboru Dyrektora SP ZOZ w Stąporkowie,  

ale w ostatniej chwili zostało odwołane. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan poinformował, że w grudniu ubiegłego roku 

złożono wniosek o wykonanie audytu wewnętrznego w SP ZOZ w Stąporkowie, którego wyniki miały 

być znane w styczniu br. Podkreślił, że od tego czasu upłynęło kilka miesięcy a radni wciąż nie otrzymali 

żadnych informacji. W związku z tym poprosił o udzielenie informacji oraz przedstawienie wyników 

audytu. W dalszej części wypowiedzi Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Krzysztof Chrzan odniósł 

się do uchwał budżetowych, z których na obecnej sesji na koszt budowy drogi powiatowej Stąporków- 

Krasna-Mniów wykreślono mniejsze inwestycje polegające np. na doposażeniu placu zabaw, 

utwardzeniu działki, czy remoncie świetlicy. Zapytał, czy inwestycje zostaną zrealizowane  

w przyszłości, czy być może będą zaniechane. 

Na pytania odpowiedzi udzieliła Wiceburmistrz Stąporkowa Renata Sidor.  

Radnemu Edwardowi Mazurowi wyjaśniła, że przedstawione przez niego problemy omówi  

z Dyrektorem Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Stąporkowie.  

Radnej Elżbiecie Kołodziej odpowiedziała, że zostanie przygotowane stosowne pismo  

do przewoźników. 

Przewodniczący Rady Miejskiej dodał, że zaproszenie na posiedzenie komisji konkursowej zostało 

przesłane członkom drogą mailową i w taki sam sposób zostało odwołane. Powiedział, że w rozmowie 

telefonicznej z panią Burmistrz uzyskał informację, że kandydatura na Dyrektora SP ZOZ  

w Stąporkowie została przez nią wycofana. 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Krzysztofowi Chrzanowi w kwestii inwestycji, które 

wycofano z budżetu gminy Stąporków Wiceburmistrz odpowiedziała, że są planowane do realizacji.  

Wyjaśniła, że jeżeli sytuacja się ustabilizuje zostaną wprowadzone, gdyż zostały zdjęte z budżetu 

jedynie doraźnie. 

Odpowiedzi na pytania związane z SP ZOZ w Stąporkowie udzielił Sekretarz Gminy Łukasz Kłys. 

Radnemu Zbigniewowi Wiśniewskiemu w kwestii zawarcia umowy na najem powierzchni w budynku 

przychodni w Stąporkowie wyjaśnił, że umowa z inwestorem jeszcze nie została sfinalizowana i w tym 

tygodniu odbędzie się spotkanie w tej sprawie. W kwestii komisji konkursowej wyjaśnił, że posiedzenie 

zostało odwołane z uwagi na to, iż nie zostały doprecyzowane sprawy z osobą zainteresowaną 

pełnieniem funkcji Dyrektora SP ZOZ w Stąporkowie. Poinformował, że w ośrodku w Stąporkowie 

przez pięć dni w tygodniu przyjmuje nowy lekarz, jednak cały czas trwają poszukiwania dodatkowych 

lekarzy. Podkreślił, że priorytetem jest także znalezienie dyrektora z wykształceniem lekarskim. 

Wiceprzewodniczącemu Rady Miejskiej Krzysztofowi Chrzanowi w kwestii audytu w SP ZOZ  

w Stąporkowie Sekretarz Gminy odpowiedział, że został ukończony a jego wyniki zostały przesłane  

do gminy i są poddawane analizie. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, kiedy dokument trafi do radnych. 

Sekretarz Gminy Łukasz Kłys stwierdził, że audyt został wykonany przez audytora wewnętrznego  

i do zapoznania się z wynikami zaprasza do swojego gabinetu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o przekazanie kopii dokumentu do biura rady, by radni mogli 

się z nim zapoznać. 

Radny Edward Mazur zapytał, co się dzieje ze Statutem Gminy Stąporków. Przypomniał, że w tej 

sprawie podjęto już dwie uchwały, które nie zostały przez burmistrza wykonane. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że z informacji, które posiada wynika, że projekt statutu 

został przygotowany a tuż przed wybuchem epidemii miało się odbyć posiedzenie Komisji Statutowej. 

Zapewnił, że w najbliższym czasie wraz z wynikiem audytu w SP ZOZ w Stąporkowie dokument 

zostanie radnym przekazany. 

Ad.pkt.12. Zamknięcie obrad sesji. 

Z uwagi na wyczerpanie porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej Jacek Kołodziej zamknął 

obrady XXIX sesji Rady Miejskiej.  

 

Protokołowała:                                                             Przewodniczący Rady Miejskiej 

Karolina Rokita                                                                        Jacek Kołodziej 

 


